



Bouncin' BINGO bondissant



Image A
L'image A

INSTRUCTIONS

Object:

To get 4 chips on your board in a row (horizontally, vertically or diagonally).

Game Set Up:

Each player picks the bingo card that they want for the round and the chips are spread out amongst the players. The board is placed in the center of the players with the top lid placed standing up (see image A). The ball is given to the youngest player.

The Bingo Card:

Each of the bingo cards consists of 16 spaces and one space on each card is FREE (and does not need to be covered by a chip). At the top of each card, there is an animal that you get to act like when you score a bingo (instead of calling out "Bingo")

How To Play:

- The first player gently tosses the ball into the game board. If the ball stops before falling into a hole OR if the player misses the playing surface, this same player gets to toss it again one more time (for a total of two tries).
- Once the ball comes to rest in one of the holes, ALL the players mark their bingo card by covering the matching animal that is represented by the hole that the ball is in.
- The ball is then passed to the next player on the left and they toss it into the game board.
- This play continues until one player covers four of the spaces on his bingo card in a row (horizontally, vertically or diagonally).

Winning the Game:

If you are the first player to cover four of the spaces on your bingo card in a row, you win the game and you get to act like the animal that is shown on the top of your card.

Contents:

- 1 Game Platform
- 7 Double Sided Bingo Cards
- 1 Bingo Ball
- 120 Bingo Chips
- Instruction Guide

INSTRUCTIONS

Objectif:

Former une rangée de quatre jetons sur la planche (horizontalement, verticalement ou diagonalement).

Préparation de la partie:

Chaque joueur prend la carte de bingo de son choix et les jetons sont partagés entre les joueurs. La planche est placée au centre des joueurs; le couvercle supérieur doit être à la verticale (voir l'image A). La balle est donnée au plus jeune joueur.

La carte de bingo:

Chacune des cartes de bingo comprend 16 espaces, dont un espace GRATUIT (cet espace n'a pas besoin d'être couvert par un jeton). Dans la partie supérieure de chaque carte, il y a un animal; c'est cet animal que vous devrez imiter au lieu de crier « Bingo ».

Comment jouer:

- Le premier joueur lance doucement la balle sur la planche de jeu. Si la balle s'arrête avant de tomber dans un trou OU si le joueur rate la planche, ce même joueur doit relancer la balle (pour un total de deux essais).
- Une fois la balle tombée dans un des trous, TOUS les joueurs placent un jeton sur l'animal correspondant à l'endroit où se trouve la balle.
- La balle est ensuite donnée au prochain joueur, à gauche de celui qui vient de lancer, afin qu'il lance à son tour la balle sur la planche de jeu.
- Continuez la partie de cette façon jusqu'à qu'un joueur couvre quatre espaces, formant ainsi une rangée sur sa carte de bingo (horizontalement, verticalement ou diagonalement).

Gagner la partie:

Si vous êtes le premier joueur à former une rangée de quatre jetons sur votre carte de bingo, vous gagnez la partie et vous devez imiter l'animal qui se trouve dans la partie supérieure de votre carte.

Contenu:

- 1 planche de jeu
- 7 cartes de bingo recto verso
- 1 balle de bingo
- 120 jetons de bingo
- Mode d'emploi



WARNING:

CHOKING HAZARD – Small parts.
Not for children under 3 years.



ATTENTION!

RISQUE D'ÉTOUFFEMENT – Contient de petits éléments.
Ne convient pas aux enfants de moins de 3 ans.

PRODUCT AND COLOUR SPECIFICATIONS MAY VARY /
LE PRODUIT ET LES SPÉCIFICATIONS DE COULEUR PEUVENT VARIER
MANUFACTURED AND DISTRIBUTED BY / MANUFACTURÉ ET DISTRIBUÉ PAR
TCG, 430 SIGNET DRIVE, TORONTO, ONTARIO, CANADA, M6L 2T6 © TCG 2014
MADE IN CHINA, FABRIQUÉ EN CHINE.